To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN STEEL Date: 21-04-2021 02:50:10 PM Subject: Other Material Information JORDAN STEEL announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: حديد الأردن التاريخ: 21-04-2021 102:50:10 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة حديد الأردن عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 21-04-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 21-04-2021
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
We would like to clarify that the difference is (290,107) Jordanian Dinars between the results of the preliminary work, in which the net loss amounted to (3,881,244) Jordanian Dinars compared to the annual financial statements in which the net loss amounted to (4,171,351) Jordanian Dinars related to the rental income item, The value of (482,236) dinars appeared in the annual financial statements, and it was disclosed in the initial data at a value of (772,343) dinars. The reduction in value is due to the failure to complete the provision of improvements and additions in the lease contract of the smelting plant belonging to the Consolidated Jordanian Co. for steel Industry Ltd with the Kiruna Iron and Minerals Company.	نود التوضيح بأن الفارق مبلغ ((290,107 دينار أردني بين نتائج الأعمال الأولية التي بلغت صافي الخسارة فيها (3,881,244) (3,881,244) (4,171,351) السنوية التي بلغت صافي الخسارة فيها (4,171,351) دينار أردني يعود إلى بند إيرادات إيجارات ، حيث ظهر بقيمة (482,236) دينار بالبيانات المالية السنوية وكان تم الإفصاح عنه بالبيانات الأولية بقيمة (772,343) بند دينار ، ويعود التخفيض بالقيمة إلى عدم إستكمال بند التحسينات والإضافات في عقد تأجير مصنع الصهر العائد لشركة الإئتلاف الأردني لصناعة الحديد والصلب مع شركة كيرونا لتجارة الحديد والمعادن .

Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Ahmad Al Masri Position: Secretary of the Board of Directors	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Ahmad Al Masri المنصب: امين سر مجلس الادارة